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Styrelsemöte nr 4 2020-11-09 - Teams 
 

Styrelse Martin Lyckström, Lars-Axel Andersson, Terese Carlsson, Anne Johansson, 
Patrik Svensson, Robert Sjöström, Tony Sandberg, Frånvarande:Robert 
Andersson 

Adjungerade Lars-Göran Gustavsson, Inga-May Forslund, Jim Karlsson frånvarande.Annika 
Eriksson 

1 Mötets öppnande 
Martin förklarade mötet öpnnat. 

2 Sekreterare Anne Johansson 

3 Föregående protokoll  
Sammanställning av Andel flickor ålder 7-12 år, Se bifogad fil. 

4 Fastställande av dagordning Dagordningen godkändes. 

5 Eskaleringar (akuta ärenden som resp verksamhetsområde inte kan lösa 

själva) 

5.1 Beslut Domarersättningar – Hemmaplansmodellen,. De arvoden som är 

föreslagna är de som gäller, till dess att eventuellt nytt beslut fattas. 

5.2 Konfektiion/utrustning till TV pucken, Beslutades att Lars Axel och Anne 

ser över konfektionen/utrustning till TV pucken.  

5.3 Hemsidan – Patrik uppdaterar hemsidan utifrån de nya direktiven. 

 
5,4 Skrivelse från Södertälje kommun angående domarnas utrymmen behandlades. 

6 Fokuspunkter 

6.1 Ersättning för domartillsättning år Region Öst. Martin kommer att driva 

denna fråga i region Öst. 

6.2 Försäkring för Regionsdomarna – kan Region Öst ta kostnaden?  

Tony tar den frågan. 
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6.3 Coronafond – belöna några som dragit stora lass, Inga-Mays uppdrag har 

escalerat under Corona och kommer att uppmärksammas. 

6.4 Vårt uppdrag och mål – diskussion. Inför nästa verksamhetsår kommer 

styrelse att arbeta med strategier utifrån dess uppdrag och mål. 

7 Statusrapporter (frågor på skriftlig info utsänd i förväg) 

7.1 Ekonomi (Tony) - Ser bra, som förväntat. 

7.2 Utbildning (Patrik) - Kommande utbildning inställd pga Covid-19 

7.3 Disciplin/Tävling (Lars-Axel) ?? 

7.4 Funktionär (Robert) - Kommande utbildning inställd pga Covid-19 

7.5 Distriktslag (Anne/Lars-Axel, Patrik).Som tidigare är känt deltog inte 

Pojkarna pga den ranking som gjordes. Flickorna kom på en sjätte plats, 

mkt arrangemang och Covid-19 anpassat. 

7.6 Region Öst (Martin, Tony) - ?? 

8 Övriga frågor Ing aövriga frågor. 

9 Mötet avslutas  
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